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Protokoll från styrelsemöte i Klockhammars 
samfällighetsförening.  
 

Tid: Onsdag den 3 april 2024 klockan 18.30 

Plats: OK Alfernas stuga på Orienterarvägen, Klockhammar  

 

Närvarande ledamöter: Anders Eriksson, Mikael Gustafsson, Merit Israelsson, 
Jonny Jonsson, Björn Erlandsson, Elisabeth Dahlström (adjungerad utan rösträtt).   

Frånvarande: Birgitta Wall (suppleant). 

 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Anders Eriksson öppnade mötet 

 

2. Val av mötesfunktionärer 

 Till mötets sekreterare valdes Björn Erlandsson 

 Att justera protokollet utsågs Jonny Jonsson och Merit Israelsson. 

Styrelsen ger Björn i uppdrag att från och med detta mötes protokoll beställa och 
använda tjänsten Visma Sign Basic för elektroniska underskrifter.  

Styrelsen beslutade enhälligt att adjungera Elisabeth Dahlström till styrelsen, utan 
rösträtt. Beslutet avser resten av verksamhetsåret, för att komplettera styrelsen i 
och med Mikael Fiedlers avhopp. Elisabeth undertecknade ett sekretessavtal och får 
efter detta delta i styrelsens arbete, dock utan rösträtt. Hon ska också läggas till i 
styrelsens e-postlista. 

 

3. Fastställande av föredragningslistan 

Styrelsen fastställde föredragningslistan med följande tillägg: 

Under punkten Övrigt tillades Midsommar, Kvarnen och Nyckel (till anslagstavlor).  

 

4. Arbetsdagen 

Arbetsdagen ska hållas lördag den 20 april enligt beslut på stämman. Inför mötet 
hade Berit 
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Samuelsson (samordnare för arbetsdagen) och Martin Johansson (ansvarig för byte 
av badbryggan) inbjudits, båda närvarade. 

Berit gick igenom föreslag och planerade åtgärder inför arbetsdagen, kallelse 
kommer att läggas ut på hemsidan samt sättas vid anslagstavlor vid brevlådeställ. 

Martin informerade om planen för byte av bryggan vid badet. Material för byte av 
hela bryggan avses köpas in, men man räknar inte med att hinna hela bryggan vid 
denna arbetsdag. Styrelsen beslutar att material kan köpas in efter att offert 
begärts in och stämts av med styrelsen.  

 

5. Ekonomi 

Kassör Mikael Gustafsson redogjorde för det ekonomiska läget.  

Vi har ännu inte fått besked om återbetalning av förra årets moms.  

 

6. Händelser sedan senaste mötet 

Vattenkommittén har kontaktat styrelsen med information om filteranläggningen 
som inte fungerar som den ska, vilket har påverkat vattenkvalitén. Kommittén 
arbetar för att lösa detta och styrelsen avvaktar ytterligare besked.  

 

7. Årshjul 

Styrelsen tar fram en kalender över årets återkommande händelser och 
kompletterar den med checklistor för att formalisera och ge stöd för återkommande 
utskicka och planering inför återkommande händelser.  

 

8. Andelstal 

Styrelsens arbetsgrupp för beredning av motionen om ändrade andelstal fortsätter, i 
enlighet med stämmans beslut, arbetet med att ta fram information och ett förslag 
till kommande stämma.  

 

7. Övriga frågor 

Vi har inte fått några som anmält sig frivilliga inför midsommar. Styrelsen 
sammanställer information om att utan frivilliga så blir det ingen midsommar, detta 
anslås på hemsida och anslagstavlor vid brevlådeställ och avvaktar med vidare 
beslut i frågan.  

Avseende kvarnens grund hålls denna under uppsikt avseende eventuella 
förändringar. 
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Nyckel till den lilla anslagstavlan vid logen eftersöks. 

 

8. Mötet avslutas. 

Ordförande avslutade mötet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


